
 

Mondelinge vragen Een nieuwe plek voor 
Papier Recycling Utrecht 
14 september 2022

Vragen:
Begin deze week publiceerde RTV Utrecht een artikel waarin Papier Recycling Utrecht aangeeft te 
vrezen voor de toekomst van het circulaire bedrijf uit Utrecht. Dit speelt al langer. In juni werd een 
rapport van Ecorys gepubliceerd over het belang van herhuisvesting en ook de Telegraaf wijdde er 
eerder al een nieuwsbericht over. Nog los van de diverse schriftelijke en mondelinge vragen van 
het CDA.

1. Deelt het college het belang om PRU te behouden voor Utrecht, gezien de langdurige 
bijdrage van het familiebedrijf aan onze duurzame, circulaire bedrijvigheid inclusief 
praktisch geschoolde (MBO) banen, direct (35) en indirect (136)?

2. Hoe kijkt het college terug op het proces van de afgelopen maanden in deze casus, met 
name naar de rol die de gemeente heeft gespeeld om een andere locatie te vinden? 

3. Wat heeft het college na start van deze nieuwe collegeperiode gedaan? Heeft er opnieuw 
een afweging plaats gevonden en/of zijn er dingen anders aangepakt dan voorheen? 

Het vinden van een nieuwe locatie is nog niet gelukt. 

4. Welke locaties acht het college kansrijk voor het bedrijf? Zijn deze gecommuniceerd met de 
initiatiefnemer?

5. In hoeverre hebben gemeente en provincie ondersteuning of begeleiding geboden in het 
onderzoek naar een nieuwe locatie?

6. Is het college bereid het huurcontract eenmalig te verlengen (om extra tijd te geven om een 
plek te vinden), mits dit de nieuwe ontwikkelingen op Papendorp/Groenewoud niet in de 
weg staat?
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